
Zápis č. 1/2019 

na zasadnutie Výboru mestských častí VO č. 1 Banská Bystrica 

 

 

 

Dátum  konania:  pondelok 18. 3. 2019 o 17:00 h 

Miesto konania: zasadačka Mestského úradu v Banskej Bystrici– 2. poschodie  

Návrh programu: 

1. Plán činnosti na r. 2019 

2. Financovanie rekonštrukcií komunikácií v r. 2019 

3. Personálne otázky 

4. Rôzne 

Poslanci: Pavol Katreniak (rokovanie viedol), Miroslava Lapuníková, Stanislav Mičev, 

Radovan Ocharovich, David Kapusta, Ludvík Nábělek (neprítomný) 

 

Ad 1: 

O zmene plánu akcií, schválených na rokovaní dňa 28. 12. 2018,  môže hlasovať VMČ1. 

K súčasnému plánu na r. 2019 neboli dané pripomienky. 

Zmenu plán rozvoja územia schvaľuje po predchádzajúcom odporúčaní výboru mestské 

zastupiteľstvo. 

 

Uznesenie: 

Výbor mestskej časti odporúča upraviť plán rozvoja územia na r. 2019 takto: 

• Položku  č. 1 vo výške 3 000 € „Vybudovanie petangového ihriska, Sídlisko“ zmeniť 

na „Oprava komunikácie k hlavnému vstupu do nemocničného areálu“ v tom prípade, 

ak Mesto Banská Bystrica nebude súhlasiť s predajom príslušných pozemkov 

Nemocnici F. D. Roosevelta,  

• Položka č. 2 vo výške 3 000 € „Oprava chodníka, vnútroblok T. Vansovej 20, 

spolufinancovanie“ ostáva, 

• Položku č. 3 vo výške 8000 € „Vybudovanie parkovacích státí, vnútroblok Tr. SNP 

43-51“ zmeniť na „Úprava vnútrobloku Tr. SNP 43-51“,  

pričom na mestskom úrade podmienky možného predaja pozemkov pri Nemocnici F. D 

Roosevelta preverí M. Lapuníková a reálnosť zoznamu vrátane nacenenia P. Katreniak 

za 5, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 

 

Ad 2: 
V rozpočte na rok 2019 je na komunikácie vyčlenených: 

a) 300 tis. € investície na Tatranskú; 
b) 300 tis. € investície na tie komunikácie, ktoré majú hodnotenie 4 alebo 5 – 

komunikácie vyberá mestský úrad – spracovaný zoznam bude k dispozícii poslancom; 
c) 360 tis. € bežné – na výtlky v meste; 
d) 60 tis. €/na každý obvod bežné  –  opravy vyberá VMČ, realizáciu vrátane 

naceňovania zabezpečuje  oddelenie údržby miestnych komunikácií a inžinierskych 
sietí.  
 

Uznesenie 
Výbor mestskej časti určil nasledujúce poradie opráv komunikácií: 

1. Dofinancovanie prístupovej komunikácie k areálu nemocnice (viď aj rozvoj územia 

bod č. 1) 

2. Horné záhrady 3 – 10 



3. M. Rázusa 40, vnútroblok 

4. Roh Robotníckej a Železničiarskej ulice 

5. Chodník Kotva  

6. Schody na Graniar  

7. Schody pre kočíky Jegorovova 

8. Chodník Severná ul. 2 

9. Chodník pred objektom katastra nehnuteľností  (možnosť financovania z prostriedkov 

vyčlenených na oslavy 75. výr. SNP preverí S. Mičev) 

10. Chodník OŠG – ihrisko 

11. Ul. Jána Kollára  

12. Komunikácia Tr. SNP – Jegorovova 

13. Švantnerova ul.  

za 5, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 
 

Ad 3: 
V r. 2018 fungovala na území súčasného VMČ1 jedna Občianska rada (OR) v zložení: 
Branislav Bosák (predseda), Andrea Maková, Jozef Mak, Eva Ščepková, Lukáš Cesnak, 
Ľubica Murínová, Milan Štekr. 
Záujem o pôsobenie v OR prejavili aj: Marek Zeman, Andrea Bačová, Jana Toličová, Patrícia 
Cenkovová, Jana Suraová, Eva Ivaničová 
 
Uznesenie: 
V súlade s § 7 ods. 5 Štatútu  výborov v mestských častiach a občianskych rád v meste 
Banská Bystrica č. ZD 16/2015 a ZD/06/2019 VMČ1 volí za členov OR týchto obyvateľov: 
Branislav Bosák, Andrea Maková, Jozef Mak, Eva Ščepková, Lukáš Cesnak, Ľubica 
Murínová, Milan Štekr, Marek Zeman, Andrea Bačová, Jana Toličová, Patrícia Cenkovová, 
Jana Suraová, Eva Ivaničová. 
za 5, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 0 
 
Ad 4: 
Diskusia bola v rámci bodov č. 1 – 3.  
 
Zapísal: P. Katreniak 
Overil: S. Mičev 
 


